
 

 

 

Žaneta Rychterová, studentka specializace Finanční řízení  

Proč si vybrala ke studiu právě Škoda Auto Vysokou školu, co jí na studiu 

nejvíce baví, a co by doporučila budoucím uchazečům?  

Přečtěte si odpovědi na otázky!  

 

1. Proč sis vybrala ŠAVŠku? 

Školu jsem si vybrala, protože jsem již studovala na sou ŠA a líbilo se mi jak 

prostředí, tak styl výuky. Dalším důvodem byla lokace, MB se nachází asi 30 

min autem od mého bydliště. Zároveň se mi na ŠAVŠ líbí to, že i průmyslově 

zaměřené vzdělávací centrum nabízí výuku ekonomicky zaměřených 

předmětů. 

2. Jakou studijní specializaci/ studijní program na ŠAVŠce studuješ? 

 

Finanční řízení (kombinované studium) 

 

3. ŠAVŠka nabízí pro své studenty spousty benefitů (Erasmus+, 

Ambasadorský klub, Study&Work, zahraniční pobyt, experti z praxe 

ve výuce, povinná praxe, Career day, Formula Student)? Měla jsi 

příležitost už nějaký z benefitů využít?  

           Programy jsme zatím neměla možnost využít kvůli kombinovanému studiu.  

4. Co tě na studiu nejvíce baví? 

Nejvíce mě baví profesionalita vyučujících a jejich zkušenosti z praxe, které se 

nám snaží předat. 

5. Jakých akcí pořádaných školou jsi měla možnost se zúčastnit 

(Studentský ples, Adaptační pobyt, Studentská grilovačka, Vánoční 

setkání, sportovní činnost v rámci USK)? 

          Zúčastnila jsem se Studentského plesu 

6. ŠAVŠka je malá škola, kde se téměř všichni znají. Jaká je na škole 

atmosféra?   

 

https://www.savs.cz/benefity-pro-studenty


 

 
Toto bohužel nedokážu posoudit zcela jednoznačně, protože se ve škole 

nezdržuji tak často jako spolužáci na denním studiu. Já osobně se ve škole 

cítím dobře, mám zde spoustu přátel a profesoři jsou velmi přátelští. 

 

7. Jaké jsou tvé největší úspěchy a zážitky během studia? 

 

Úspěchem pro mě je už jen to, že zvládám řádně semestr za semestrem i při 

náročném zaměstnání. Každé úspěšné zkouškové je pro mě důvodem k 

radosti.  

 

 

8. Jaké jsou vaše plány po absolvování školy? 

 

Po absolvování školy chci dále navázat na magisterské studium na ŠAVŠ také 

kombinovanou formou, protože chci dále rozvíjet a posouvat svou kariéru v 

aktuálním zaměstnání. 

 

9. Jaké dovednosti a znalosti sis osvojila během studia a považuješ je 

cenné? 

 

Pro mě osobně jsou těmi nejcennějšími informace, které využívám následně 

také v praktickém životě/ v aktuálním zaměstnání. Cenné jsou pro mě 

informace zejména z oboru daní, ekonomiky a účetnictví. 

10.  Jaké rady bys dala budoucím studentům? 

Má rada je, že vše je možné, pokud člověk chce a je to pouze o zvyku a 

trpělivosti.  

 

 

 

 


